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Zapleti pri vračanju preplačil v Elektru Celje

POP TV, 25.08.2010, 24 UR, 19.17

DARJA ZGONC: Iz Elektra Ljubljana so sporočili, da bodo odjemalcem do konca leta vrnili preplačano
elektriko. Včeraj so enako napovedali v Elektro Celje, kjer pa se je danes zapletlo na skupščini delničarjev.
Podjetje je kot edini od petih slovenskih elektro distributerjev lansko leto zaključilo z izgubo. Vsaj tako
so zapisali v letnem poročilu. Mali delničarji se s tem ne strinjajo, saj so prepričani, da ima o dobiček in
da so bilance prirejene.
DAMJANA SEME: V Elektru Celje naj bi v lanskem letu pridelali za več kot 1.600.000 evrov izgube. Po
mnenju sodnih izvedencev, ki jih je angažiral odvetnik nekdanjega predsednika uprave, pa naj bi bilo za
skoraj 5 milijonov evrov dobička.
VIKTOR TANJŠEK (nekdanji predsed. Uprave Elektra Celje): Nikjer ni omenjeno, da je dobiček na tržnih
dejavnostih 4.980.000 evrov in je za 41% večji kot v letu 2008. So verjetno prikrili revizorjem določena
dejstva.
BOŠTJAN VERSTOVŠEK (odvetnik nekdanjega predsednika uprave): Današnja skupščina je bila po moji
oceni neka neverjetna farsa, kjer je država namesto da bi se borila, da bi dokazala dobiček, je potrdila
izgubo. Tu gre dejansko za neke mahinacije in računovodsko čaranje. Oškodovani smo pa spet in
davkoplačevalci in delavci.
RAJKO STANKOVIČ (predsednik Društva mali delničarji): Jaz moram reči, da sem nad današnjo skupščino
izredno razočaran, predvsem zato, ker so se potrdile naše domneve, da bilanca ni skladna z rezultati. Vsa
leta nam prikrivajo določena sredstva, ki jih zadržujejo na svojih javnih agencijah.
RADE KNEŽEVIČ (predsednik uprave Elektra Celje): Absolutno ne verjamem temu, ker bilance so se naredile
po računovodskih standardih, štejejo le tisti dokumenti, ki so standardizirani. In dohodek, ki je tudi
dejansko bil udejanjen, ne pa tisto o čemer se mi pogovarjamo s SOD.
VLADIMIR MALENKOVIČ (predsednik nadzornega sveta): Jaz pričakujem, da se bodo ta vprašanja razčistila,
tudi manjšinski delničarji so upravičeni do kredibilnih argumentov, do odgovorov na njihova vprašanja.
Nadzorni svet se bo z njimi seznanil.
SEME: Zgodba torej še ni končana. Dejstvo pa je, da so nova uprava in nadzorniki dobili razrešnice, bivša
ekipa pa ne.
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